
Referat fra Bestyrelsesmøde i DTS Kreds II, Syd 
 

Mandag, d. 18. november 2024, kl. 9.30 til 14.30, Bygmestervej 
23A, Ringe 
 
Mødets formål: 
 At klæde formanden på til efterfølgende hovedbestyrelsesmøde, med relevante bemærkninger fra 

bestyrelsen, herunder åben dialog om udfordringer og problemstillinger fra valgenheder i kredsen. 

 Vidensdeling valgenhederne imellem samt orientering fra diverse mødeaktiviteter. 
 

Mødedeltagere: 
Tillidsrepræsentanter fra valgenhederne under DTS Kreds II, Syd: 
Kim Jensen, Stine Palmelund, Simon Larsen, Hetty Møller, Martin Rodam, Bjarne Andersen, Susie Pedersen, 
Jannie Hansen, René Winzor, Torben Baun Madsen og Mette Andreasen. 
 

Afbud: 
Tine Vestergaard Todsen og Lise Ploug 
 

Ordstyrer: 
Torben Baun 
 

Referent: 
Mette Andreasen 
 
 

Punkt Tid  Beskrivelse 
1. 5 min. Velkomst (O) Godkendelse af dagsorden og praktiske oplysninger for 

mødet. 
 

 Hvis man ikke deltager fysisk i 
kredsbestyrelsesmøderne, deltager man IKKE på 
Teams. Man kan forinden give emner til én af 
dem, der deltager, og man kan læse det 
efterfølgende referat. 

 

2. 5 min. Opmærksomhedspunkter (D) Nuværende punkter: 
1) Åbenhed mellem HB og kredsbestyrelsen 
2) Sygefravær/-samtale, løbende opfølgning i 

valgenheder, beskyttelse af medlemmer 
3) Fokus på løbende trivselsmålinger. 
 
Ad 1) Ingen bemærkninger 
Ad 2) Ingen bemærkninger 
Ad 3) Ingen bemærkninger 
 

3. 90 min. Orientering fra valgenhederne 
(D-O) 

Hvad er der sket i valgenhederne siden sidste møde, 
herunder erfaringsudveksling. 
 
Kim har sendt jubilæumsliste sendt ud til valgenhederne – 
vær obs også på personalenyt. 
 
Esbjerg v/Hetty: Der afholdes medlemsmøde på onsdag 
den 20. november med deltagelse af Jørn og Allan.  
Der er et 40-års jubilæum den 1. december. 



SC Esbjerg har været uden vicevært en måned.  
 
Tønder v/Torben: Der var medlemsmøde i torsdags med 
Jørn og Allan, og der var stor tilfredshed med mødet fra 
deltagerne efterfølgende.  
 
Haderslev v/René: Der afholdes medlemsmøde på 
onsdag den 20. november.  
Der er udsolgt til julefrokosten – 150 tilmeldte, og der 
kan ikke være flere.  
 
Padborg v/Simon: Der arbejdes stadig med fortolkning af 
arbejdstidsreglerne. Der har været en indskærpelse af 
reglerne vedr. forplejning/medarbejderudlæg ved fx køb 
af frokost.  
 
Middelfart v/Torben: Der er medlemsmøde i næste uge. 
 
Odense v/Stine: Der er medlemsmøde på torsdag den 
21. november med deltagelse af 10 medlemmer.  
Stine har foreslået et lokaleudvalg ifm. flytning 1. august 
2025.  
Kantinen lukker snart ned.  
 
Spillemyndigheden v/Susie: Der er medlemsmøde på 
Teams, da det er svært at samle folk. Der vil så være 
fysisk møde i starten af det nye år.  
Der afholdes julefrokost den 29. november.  
 
Ringe v/Mette: Der er kommet 3 nye medlemmer – 2 
interne og en PB’er – så i alt 37 medlemmer.  
Der afholdes medlemsmøde på onsdag den 20. 
november.  
 
Svendborg v/Martin: Der skal være en 100-dages 
evaluering i forhold til flexible seatings.  
I sidste uge kom  130-150 medarbejdere på telefonerne 
til vejledning.  
En funktionsleder har sagt op pga. nyt job.  
 
Svendborg v/Bjarne: Der bruges en del interne kræfter 
på oplæring af vikarer.  
Der er ved at være styr på bygningen i forhold til 
varme/kulde.  
Skatteministeren har været på besøg.  
 
Ribe v/Kim: Der var medlemsmøde i torsdags med 16 
deltagere. Jørn og Allan deltog.  
Problematikken med 11 0-dage (inkl. ATN) blev vendt. 
Medarbejderne skal samles på 2. sal og have flexible 
seatings.  
 

4. 60 min. Dagsorden til HB-mødet 
d. 19. november 2024 (D-O) 

Pkt. 3 – Mødeplan 2025 

 Kim laver mødeplan til kredsbestyrelsen efter HB-
mødet i morgen. Forslag: teams-møde i april og 
fysisk møde i maj. 

 
Pkt. 4 – Diplom i skat/Professionsbachelor i skat 

 Drøftelse omkring de nye diplomer fra i sommers 
der har haft overarbejde. 
 

 



Pkt. 5 – Lukkedag – Nytårsaftensdag og Grundlovsdag 

 Det er lidt mere tåleligt i forhold til de 11 0-dage 
(inkl. ATN), da det kan ”ramme” alle med varige 
tillæg pr. 1/7. 

 
Pkt. 6 – TR-aftalen 

 Drøftelser vedrørende det nye udkast til TR-aftale 
 
Pkt. 7 – APV, MTU og LE 

 Det er meget dårligt materiale, der er kommet ud 
til TR’erne.  

 
Pkt. 8 – Folkemøde ’25 

 Formand og næstformand deltagelse giver god 
mening. Pengene, der kan spares hvis fx 
hovedbestyrelsen ikke deltager, kan bruges på 
promovering af PB-uddannelsen andre steder. 

 
Pkt. 9 – PULS/MUS og tillæg ’25 

 Drøftelser vedrørende tillæg 
 
Pkt. 10 – Etablering af nye ministerier – TAT 

 Punktet blev gennemgået 
 
Pkt. 11 – Orientering fra CO10 – med vægt på 
repræsentantskabsmødet i CO10 d. 4.11.25 

 Punktet blev gennemgået 
 
Pkt. 12 – Finanslov ’25 

 Punktet blev gennemgået 
 
Pkt. 13 – 0-dage – 11-dages-reglen 

 Udfordringen i forhold til dette bliver ikke løftet 
højere op – der findes løsninger rundt omkring. 

 
Pkt. 14 – Økonomi-rapportering 

 - 
 
Pkt. 15 – Nyt fra sekretariatet 

 - 
 
Pkt. 16 – Nyt fra kredse, nyt fra TR-Fora og udvalg 

 - 
 
Pkt. 17 – Eventuelt 

 - 
 

5. 45 min.  Orientering fra afdelinger og udvalg 
m.v. (O) 

Hvad sker der i styrelser, fagområder, afdelinger, udvalg 
m.v. 
 
Gældstyrelsen v/Torben: Der blev afholdt ekstra SU-
møde i fredags om bl.a besparelse på huslejeudgifter. 
Der kan nu ses gældsoverblik i skattemappen. 
 
Jura v/Stine: Der har været møde om næste års økonomi. 
 
Person v/Kim: Der har været afholdt SU-møde i torsdags 
– om økonomi. 
Forskud 2025 gik i luften i sidste uge – der er stadig 
udfordringer med ejendomsvurderingerne.  
Stigning i sygefravær i forhold til 2023.  
 



6. 5 min. Eventuelt Åben debat og orientering. 

 
Næste møde er i Tønder den 5. december.  
 

 
 


